

Faculty Recruitment for the Department of Special Education, National University of Tainan

1. Rank and Positions: 1 full-time faculty member at the rank of Assistant Professor or above.

2. Scheduled Start Date: August 1, 2025

3. Application Period: From now to October 31, 2024 (Based on postmark).

Please send three sets of hard copies of relevant information to the Personnel Department of National Tainan University.

Address : 33, Sec. 2, Shu-Lin St. Tainan, Taiwan 700301

Contact Number: (06) 2133111 ext. 153.

4. Qualifications :

(1) Educational requirements: A doctoral degree in the fields related to special education obtained from domestic and international universities accredited by the ROC Ministry of Education.

(2) Experience: Candidates with practical work experience are preferred, such as expertise related to clinical teaching and research on teacher training.

(3) Preferred Specialties:

a. Education for Learning Disabilities: Relevant courses include Resource Room Programs and Management, Curriculum Design in Special Education, Curriculum Adaptation and Instruction Design for Students with Mild Disabilities, Practicum in Resource Room, Theory and Practice of Inclusive Education.

b. Education for Intellectual Disabilities: Relevant courses include Introduction to Intellectual Disabilities, Curriculum Design in Special Education, Professional Development for Teachers of Special Education, Introduction to Early Intervention, Career Guidance and Transition for Students with Disabilities, Life Skills Education, Practicum in Self-Contained Classes of Special Education.

(4) At least 2 refereed articles in domestic or international academic journals since 2019 are required, with at least 1 of them being at the level of TSSCI, SCI, or SSCI. (Proof of acceptance is required if applicable.)

5. Submission of Documents:

(1) Please provide copies for each of the following: Bachelor's, Master's, and Doctoral degree certificates along with transcripts of highest education (Doctoral candidates will not be considered), university professor certificates (if any), both sides of national ID card, discharge certificate or exemption certificate (not required if not

applicable).

- (2) Please provide three copies of your doctoral dissertation and list of publications. If you hold a foreign doctoral degree, please first submit your degree certificate (or provisional graduation certificate) and transcripts to the overseas unit for authentication procedures.

6. Other Required Materials:

Please complete the two forms as attached in Appendix I and II and provide both hard copy and electronic files.

- (1) Provide syllabi for three courses that you can teach based on your expertise.
- (2) Provide the list of research publications over the years (please specify SSCI / TSSCI journal papers, and mark "*" if corresponding author), involvement in or leadership of relevant research projects. (As shown in Appendix II)
- (3) Fill in the list of works and representative works in Appendix II, with either printed or photocopied excerpts.
- (4) List of research projects funded by the National Science Council, Ministry of Education, or other public agencies.
- (5) Records of other relevant research achievements and awards.
- (6) Teaching evaluation surveys. (Not required for those without college teaching experiences)
- (7) Letters of recommendation. (Optional)
- (8) The electronic files of Appendix I and II should be sent to the contact person's email address (Contact Information: Ms. Rong-Yea Cheng, Email : rong0179@mail.nutn.edu.tw).

7. Remarks :

- (1) Please mark "Applying for Special Education Department Full-time Faculty Position" on the envelope for document review.
- (2) If the number of applicants is less than 10, the announcement period may be extended as necessary.
- (3) Parts of the interview and the on-site teaching may be conducted in English.
- (4) Applicants must sign consent for the school to check whether they have any records of sexual offense crimes.
- (5) Newly hired teachers at this school are obligated to undertake administrative duties for two years; teachers hired after February 1, 2024, are required to offer at least one full English or EMI (English-medium instruction) course each semester.

(6) Please enclose sufficient postage for the return of documents to facilitate the smooth return of your application materials.

Appendix I

國立臺南大學應徵教師基本資料表

應徵單位：特殊教育學系

應徵職務：
 教授
 副教授
 助理教授

填表日期： 年 月 日

姓名		性別		出生 年月日	年 月 日
身分證字號			聯絡電話	公：	
E-mail				宅：	
戶籍地址					
聯絡地址					
緊急聯絡人		聯絡電話			
學歷	博士：_____大學_____研究所 碩士：_____大學_____研究所 學士：_____大學_____學系				
學術專長					
可任教課程					
現職	<small>註：現職如為公私立大專校院教師，且刻正申請升等中者，請加以註明，以為本校甄選參考。</small>				
職務經歷					
國內外 學術經歷					
著作論文					
審查結果	(此欄由系所填寫)				

Appendix II

國立臺南大學特殊教育學系應徵教師學術資料摘要表

一、姓名：中文 _____ 英文 _____

二、專長領域：

三、可任教科目（請至少列三門科目）：

四、最高學歷：

五、現職：單位 _____ 職稱 _____

六、已發表或被接受的著作篇數

（請附著作目錄，審查中的論文勿填報，已被接受者請附證明，所報須據實，錄取後若經查證不實者，將取消錄取資格）

1. 期刊論文

(1) 國際期刊

A. SSCI _____ 篇

擔任第一作者有 _____ 篇，第二作者有 _____ 篇，第三作者有 _____ 篇

B. SCI _____ 篇

擔任第一作者有 _____ 篇，第二作者有 _____ 篇，第三作者有 _____ 篇

C. 其他期刊 _____ 篇

擔任第一作者有 _____ 篇，第二作者有 _____ 篇，第三作者有 _____ 篇

(2) 國內期刊

A. TSSCI _____ 篇

擔任第一作者有 _____ 篇，第二作者有 _____ 篇，第三作者有 _____ 篇

B. 其他期刊 _____ 篇

擔任第一作者有 _____ 篇，第二作者有 _____ 篇，第三作者有 _____ 篇

2. 研討會論文

(1) 國際研討會：共 _____ 篇

(2) 國內研討會：共 _____ 篇

3. 專書或專書專篇著作(專書名稱/出版社/出版年/作者)

七、執行之研究計畫(註明擔任計畫主持人或共同主持人)

1. 科技部計畫 _____ 件，總金額 _____ 元

2. 教育部計畫 _____ 件，總金額 _____ 元

3. 其他相關計畫或產學計畫 _____ 件，總金額 _____ 元

八、獲獎紀錄

1.

2.

九、自傳(300 字)

十、通訊方式

手機：_____ e-mail：_____

電話 (H)：_____ (O)：_____

應徵者：_____ (簽名)

國立臺南大學

應徵專(兼)任教師個人資料提供同意書

113.8.30 核定

本同意書說明國立臺南大學（以下簡稱本校）將如何處理本表單所蒐集到的個人資料。當您勾選「我同意」並簽署本同意書時，表示您已閱讀、瞭解並同意接受本同意書之所有內容及其後修改變更規定。

一、基本資料之蒐集、更新及保管

- 1.本校蒐集您的個人資料在中華民國「個人資料保護法」與相關法令之規範下，依據本校【[隱私權政策聲明](#)】，蒐集、處理及利用您的個人資料。
- 2.請於申請時提供您本人正確、最新及完整的個人資料。
- 3.本校因執行招募業務所蒐集您的個人資料包括但不限於姓名、身分證號、生日、性別、婚姻、學歷、帳戶資料、戶籍地址、聯絡地址、聯絡電話、EMail、相片、其他足資證明或辨識個人資料之身分文件等相關資料、執照或其他許可、學校紀錄、資格或技術、著作、現行之受僱情形、離職經過、工作經驗、受訓紀錄及其他供甄選評估之相關資料。(以上資料於法定類別包含「識別類」、「特徵類」、「家庭情形」、「社會情況」、「教育、考選、技術或其他專業」、「受僱情形」、「其他各類資訊」等)。
- 4.若您的個人資料有任何異動，請主動向本校申請更正，使其保持正確、最新及完整。
- 5.若您提供錯誤、不實、過時或不完整或具誤導性的資料，您將損失相關權益。您可依中華民國「個人資料保護法」，就您的個人資料行使以下權利：
(1)請求查詢或閱覽。(2)製給複製本。(3)請求補充或更正。(4)請求停止蒐集、處理及利用。(5)請求刪除。
但因本校執行職務或業務所必須者，本校得拒絕之。若您欲執行上述權利時，請參考本校【[隱私權政策聲明](#)】之個人資料保護聯絡窗口聯絡方式與本校連繫。但因您行使上述權利，而導致權益受損時，本校將不負相關賠償責任。

二、蒐集個人資料之目的

- 1.本校為執行進行人員招募、資通服務、資通訊與資料庫管理及資通安全與管理等相關工作，包括 002 人事管理、109 教育或訓練行政、134 試務、銓敘、保訓行政、135 資（通）訊服務、136 資（通）訊與資料庫管理，需蒐集您的個人資料。
- 2.當您的個人資料使用方式與當初本校蒐集的目的不同時，我們會在使用前先徵求您的書面同意，您可以拒絕向本校提供個人資料，但您可能因此喪失您的權益。
- 3.本校利用您的個人資料期間為即日起 10 年內，利用地區為臺灣地區。

三、基本資料之保密

您的個人資料受到本校【[隱私權政策聲明](#)】之保護及規範。本校如違反「個人資料保護法」規定或因天災、事變或其他不可抗力所致者，致您的個人資料被竊取、洩漏、竄改、遭其他侵害者，本校將於查明後以電話、信函、電子郵件或網站公告等方法，擇適當方式通知您。

四、同意書之效力

- 1.您勾選「我同意」並簽署本同意書時，即表示您已閱讀、瞭解並同意本同意書之所有內容，您如違反下列條款時，本校得隨時終止對您所提供之所有權益或服務。
- 2.本校保留隨時修改本同意書規範之權利，本校將於修改規範時，於本校網頁（站）公告修改之事實，不另作個別通知。如果您不同意修改的內容，請勿繼續接受本服務。否則將視為您已同意並接受本同意書該等增訂或修改內容之拘束。
- 3.您自本同意書取得的任何建議或資訊，無論是書面或口頭形式，除非本同意書條款有明確規定，均不構成本同意條款以外之任何保證。

五、準據法與管轄法院

本同意書之解釋與適用，以及本同意書有關之爭議，均應依照中華民國法律予以處理，並以臺灣臺南地方法院為管轄法院。

我已閱讀本校[隱私權政策聲明](#)

我已閱讀並接受上述同意書內容

當事人簽名

(請親簽)

年

月

日